
Make your stay valuable at Hotel Madera Hong Kong and Hotel Madera Hollywood.
以專屬優惠預訂木的地酒店或木的地酒店-中環客房展開您的悠然之旅。

Special offer for PolyU Staff Club Members and PolyU Staff 
香港理工大學職員會所會員及職員尊享優惠

35%OFF
優惠

Other Privileges 其他專屬優惠Best Available Rate 最優惠房價
1. Welcome Mini Bar with snack (once per stay)

專享免費迷你吧乙次
2. Complimentary use of WiFI 免費使用無線網絡
3. Complimentary use of Gymnasium 免費使用健身室

Terms and conditions 條款及細則:
1.Promotion period 推廣期: 15.01.2024 - 30.06.2024. 2. Rooms are subject to availability.  需視乎客房的供應狀況。3. Subject to 10% service charge. 另收
取加一服務費。4. Blackout dates apply. 優惠不適用於指定日子。5. Offer cannot be used in conjunction with other promotions or discounts. 此優惠不可與其
他優惠同時使用。6. A room night charge including 10% service charge is required if cancellation is made within 3 days prior to arrival. 如於入住前三日內取
消預訂，酒店將收取一晚房價（包括加一服務費）。7. In case of any disputes, Madera Group reserves the rights of final decision, including amending the 
terms and conditions without prior notice. PolyU Staff Club does not take any responsibility.  如有任何爭議，Madera Group將保留最終決定權，包括修改條
款及細則而不作另行通知。「香港理工大學職員會所」恕不承擔任何責任。

Enquiries or reservations
預訂及查詢



15%
off 折扣

Purchase 4 / 10 yoga classes
購買4堂或10堂瑜伽課堂

Special offer for PolyU Staff Club Members and PolyU Staff 
⾹港理⼯⼤學職員會所會員及職員尊享優惠

Promotion period 推廣期: 15.01.2024 - 30.06.2024.1.
This offer is only eligible to PolyU Staff Club Members and PolyU Staffs and non-transferrable.此優惠只適⽤於⾹港理⼯⼤學職員會所會員及職員並不可轉讓。2.
This offer cannot be used in conjunction with other promotions and privileges. 此優惠不可與其他推廣及優惠同時使⽤。3.
PolyU Staff Club Members and PolyU Staffs are required to display their staff card or membership card upon lesson purchasing for verification purpose. 所有⾹港理⼯⼤學職員會
所會員及職員均需於購買課堂時出⽰其職員證或會員證以核實⾝份。

4.

All lessons must be consumed within the validity period and non-extendable, or else all remaining balance will be forfeited and non-refundable.                                                         
所有課堂必需於有效期內使⽤並不設延⻑，任何逾期課堂將會作廢並不作退回。

5.

In case of any disputes, Madera Yoga reserves the rights of final decision, including amending the terms and conditions without prior notice. PolyU Staff Club does not take any
responsibility.  如有任何爭議，Madera Yoga將保留最終決定權，包括修改條款及細則⽽不作另⾏通知。「⾹港理⼯⼤學職員會所」恕不承擔任何責任。

6.

Terms & Conditions 條款及細則



20%
off 折扣

A-la-carte Menu 
單點餐單

(excl. Happy Hour ＆ Bottle Wine 歡樂時光及枝裝餐酒除外)

Special offer for PolyU Staff Club Members and PolyU Staff 
⾹港理⼯⼤學職員會所會員及職員尊享優惠

Promotion period 推廣期: 15.01.2024 - 30.06.2024.1.
This offer is only eligible to PolyU Staff Club Members and PolyU Staffs and non-transferrable.此優惠只適⽤於⾹港理⼯⼤學職員會所會員及職員並不可轉讓。2.
This offer cannot be used in conjunction with other promotions and privileges. 此優惠不可與其他推廣及優惠同時使⽤。3.
PolyU Staff Club Members and PolyU Staffs are required to display their staff card or membership card before ordering for verification purpose. 所有⾹港理⼯⼤學職員會所會員及
職員均需於點餐前出⽰其職員證或會員證以核實⾝份。

4.

This offer is only applicable to a la carte menu items (excluding Happy Hour items). 此優惠只適⽤於正價單點⻝品及飲品，不適⽤於歡樂時光時段⻝品及飲品。5.
This offer is not available on festive days, please check with Horizonte Lounge for details. 優惠不適⽤於指定節⽇，詳情請向Horizonte Lounge查詢。6.
Subject to 10% service charge (based on the regular price). 需另收取加⼀服務費 (以正價計算之)。7.
In case of any disputes, Horizonte Lounge reserves the rights of final decision, including amending the terms and conditions without prior notice. PolyU Staff Club does not take any
responsibility. 如有任何爭議，Horizonte Lounge將保留最終決定權，包括修改條款及細則⽽不作另⾏通知。「⾹港理⼯⼤學職員會所」恕不承擔任何責任。

8.

Terms & Conditions 條款及細則



10%
off 折扣

Monthly Stay Package
⽉租式客房

Special offer for PolyU Staff Club Members and PolyU Staff 
⾹港理⼯⼤學職員會所會員及職員尊享優惠

Promotion period 推廣期: 15.01.2024 - 30.06.2024.1.
This offer is only eligible to PolyU Staff Club Members and PolyU Staffs and non-transferrable.此優惠只適⽤於⾹港理⼯⼤學職員會所會員及職員並不可轉讓。2.
This offer cannot be used in conjunction with other promotions and privileges. 此優惠不可與其他推廣及優惠同時使⽤。3.
PolyU Staff Club Members and PolyU Staffs are required to display their staff card or membership card upon booking for verification purpose. 所有⾹港理⼯⼤學職員會所會員及職
員均需於預訂時出⽰其職員證或會員證以核實⾝份。

4.

In case of any disputes, Madera Residences reserves the rights of final decision, including amending the terms and conditions without prior notice. PolyU Staff Club does not take
any responsibility. 如有任何爭議，Madera Residences將保留最終決定權，包括修改條款及細則⽽不作另⾏通知。「⾹港理⼯⼤學職員會所」恕不承擔任何責任。

5.

Terms & Conditions 條款及細則
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